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PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA FORUM UNIWERSYTETÓW POLSKICH 

w dniu 16 kwietnia 2016 roku we Wrocławiu 

 

 

Posiedzenie Forum Uniwersytetów Polskich odbyło się w dniu 16 kwietnia 2016 roku 

na Uniwersytecie Wrocławskim. 

 

 

Czynny udział w posiedzeniu FUniP (z prawem głosu) wzięło 14 delegatów samorządów 

studenckich zrzeszonych w FUniP: 

KUL – Tomasz Tokarski (Przewodniczący); 

UAM – Kacper Szczepanek (Przewodniczący); 

UG – Patryk Poborski (na podstawie upoważnienia); 

UJ – Maciej Świder (na podstawie upoważnienia); 

UKSW – Marek Konieczny (na podstawie upoważnienia); 

UKW – Aleksandra Wiśniewska (Przewodnicząca); 

UMCS – Agata Lipińska (na podstawie upoważnienia); 

UMK – Wojciech Kiełbasiński (na podstawie upoważnienia); 

UR – Justyna Ogrodzka (na podstawie upoważnienia); 

US – Magdalena Koziara (Przewodnicząca); 

UŚ – Mateusz Witek (Przewodniczący); 

UW – Mieszko Czerniawski (na podstawie upoważnienia); 

UWr – Wojciech Michańcio (Przewodniczący); 

UZ – Patrycja Urbaniak (Przewodnicząca). 

 

 

Nieobecni byli delegaci następujących samorządów studenckich: 

Uniwersytetu w Białymstoku, Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach, Uniwersytetu 

Łódzkiego, Uniwersytetu Opolskiego, Uniwersytetu Papieskiego Jana Pawła II w Krakowie 

oraz Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie. 
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Ponadto w posiedzeniu FUniP z głosem doradczym uczestniczyli: 

 

1. Pozostali przedstawiciele samorządów studenckich zrzeszonych w FUniP: 

Michał Abramek (KUL) 

Rafał Januszczak (KUL) 

Magdalena Pawłowska (KUL) 

Tomasz Zarębski (KUL) 

Paweł Piasecki (UG) 

Lilia Sawicka (UG) 

Sławomir Adamczyk (UJ) 

Aleksandra Kuzior (UJ) 

Ada Kamela (UMK) 

Piotr Moroch (UR) 

Maciej Malik (UŚ) 

Anna Maria Rizzo (UŚ) 

Daria Zyśk (UW) 

Grzegorz Moczarski (UWr) 

Kamil Woźnica (UZ) 

 

2. Przedstawiciel Parlamentu Studentów RP: 

Dawid Knara 
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Przebieg posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski otworzył posiedzenie oraz przywitał delegatów 

i pozostałych przedstawicieli samorządów studenckich, a także przedstawiciela PSRP. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad został wcześniej przesłany wszystkim delegatom za pomocą poczty 

elektronicznej, aby mogli się z nim zapoznać. 

 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski zgłosił wniosek formalny dot. wprowadzenia 

dodatkowych punktów do porządku obrad: 

a) ze względu na udział w posiedzeniu FUniP członka Rady Wykonawczej PSRP 

Dawida Knary, Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski zaproponował 

wprowadzenie punktu: Informacje od przedstawiciela Parlamentu Studentów RP; 

b) ze względu na pisemną prośbę delegata Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

Wojciecha Kiełbasińskiego o ustosunkowanie się Forum Uniwersytetów Polskich 

do sytuacji związanej z Collegium Medicum UMK, Przewodniczący FUniP 

Tomasz Tokarski zaproponował wprowadzenie punktu: Dyskusja i podjęcie uchwały 

w sprawie Collegium Medicum UMK. 

 

Po dodaniu dwóch punktów porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Komunikaty Przewodniczącego. 

5. Informacje od przedstawiciela Parlamentu Studentów RP. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie Collegium Medicum UMK. 

8. Ustalenie miejsca i terminu kolejnego posiedzenia. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 
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Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

Obecnych 13 

Głosów ZA 13 

Głosów PRZECIW 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 0 

 

Porządek obrad został jednomyślnie przyjęty przez Kolegium FUniP. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został wcześniej przesłany wszystkim delegatom 

za pomocą poczty elektronicznej, aby mogli się z nim zapoznać. 

Aleksandra Wiśniewska (UKW) poprosiła o dużo wcześniejsze przesyłanie protokołów. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia: 

Obecnych 13 

Głosów ZA 10 

Głosów PRZECIW 2 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 1 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty większością głosów. 

 

4. Komunikaty Przewodniczącego: 

 W dniu 9.04.2016 roku w Jastrzębiej Górze odbyło się posiedzenie Komisji 

Wyborczej FUniP (w składzie: Izabela Kaczyńska, Marek Konieczny i Karolina 

Sobala), podczas którego Izabela Kaczyńska została wybrana przewodniczącą KW. 

 W dniu 9.04.2016 roku w Jastrzębiej Górze odbyło się spotkanie zespołu ds. Statutu 

FUniP (obecni: Wojciech Kiełbasiński, Izabela Kaczyńska, Maciej Świder, Tomasz 

Tokarski i Mateusz Witek), podczas którego sformułowano końcowe założenia. 

 W dniu 10.04.2016 roku w Jastrzębiej Górze odbyło się posiedzenie Prezydium FUniP 

(w składzie: Tomasz Tokarski, Mateusz Witek, Mieszko Czerniawski, Wojciech 

Kiełbasiński i Patrycja Urbaniak), podczas którego omówiono kwestie dotyczące 

bieżącej działalności FUniP. 
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 Z inicjatywy Parlamentu Studentów RP oraz komisji branżowych: Forum Uczelni 

Technicznych, Forum Uniwersytetów Polskich i Forum Uczelni Niepublicznych 

zostały opracowane opinie i rekomendacje dot. imprez organizowanych przez uczelnie 

wyższe lub samorządy studenckie. FUniP (solidarnie z innymi podmiotami) poniósł 

koszty usługi prawniczej w wysokości 1000,00 złotych netto. 

 W dniach 21-22.04.2016 roku w Cieszynie odbędzie się posiedzenie Uniwersyteckiej 

Komisji Akredytacyjnej, w którym weźmie udział Mateusz Witek jako delegat FUniP. 

 W dniach 9-11.06.2016 roku w Bydgoszczy odbędzie się XII plenarne posiedzenie 

Konferencji Rektorów Uniwersytetów Polskich, w którym weźmie udział Tomasz 

Tokarski jako delegat FUniP. 

 

5. Informacje od przedstawiciela Parlamentu Studentów RP. 

 

Dawid Knara krótko podsumował Krajową Konferencję PSRP w Jastrzębiej Górze oraz 

wspomniał o przebiegu i skutkach interwencji PSRP na Politechnice Częstochowskiej. 

 

Na posiedzenie FUniP dotarł Mateusz Witek (UŚ). 

 

6. Sprawy bieżące: 

 

a) Organizacja zjazdów FUniP 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski przedstawił propozycję dobrych praktyk 

dot. organizacji zjazdów FUniP. 

Aleksandra Wiśniewska (UKW) zgłosiła uwagę co do czasu trwania posiedzeń FUniP. 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski zaproponował, żeby o długości czasu 

przewidzianego na posiedzenie FUniP decydowało Prezydium FUniP w porozumieniu 

z organizatorem zjazdu w zależności od ilości procedowanych spraw. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia dokumentu dot. organizacji zjazdów FUniP: 

Obecnych 14 

Głosów ZA 14 

Głosów PRZECIW 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 0 
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b) Założenia do Statutu FUniP 

Wiceprzewodniczący FUniP Wojciech Kiełbasiński przedstawił założenia do Statutu. 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski umożliwił dyskusję w przedmiocie Statutu. 

Członkowie Kolegium FUniP podnieśli przede wszystkim kwestię zasadności istnienia 

Komisji Wyborczej i możliwości jej zastąpienia w nowym Statucie.  

Głosowanie w sprawie przyjęcia założeń do Statutu FUniP: 

Obecnych 14 

Głosów ZA 14 

Głosów PRZECIW 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 0 

   

c) Wizja Uniwersyteckiej Wakacyjnej Akcji Studenckiej 2016 

Wiceprzewodniczący FUniP Mieszko Czerniawski przedstawił wizję UWAS 2016. 

Marek Konieczny (UKSW) poinformował, że Uniwersytet Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Warszawie nie posiada własnych akademików i w związku z tym 

czynnie nie weźmie udziału w akcji. Może natomiast pomóc w promocji wydarzenia. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia wizji UWAS 2016: 

Obecnych 14 

Głosów ZA 14 

Głosów PRZECIW 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 0 

  

d) Nowelizacja Ustawy – Prawo o szkolnictwie wyższym 

Wiceprzewodniczący FUniP Mateusz Witek przedstawił dokument dot. 

projektowanych zmian w Ustawie – Prawo o szkolnictwie wyższym, który opracował 

Samorząd Studencki Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach. 

  

e) Promocja programu MOST 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski poinformował, że w terminie 15.04.-15.05. 

trwać będzie rekrutacja do programu MOST oraz przedstawił najważniejsze wytyczne 

dot. promowania tego programu. Ponadto zwrócił się z prośbą o udostępnienie 

infografik programu MOST na profilach i stronach samorządów studenckich. 
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7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie Collegium Medicum UMK. 

 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski szczegółowo opisał problem dot. Collegium 

Medicum UMK, przedstawił stanowiska RGNiSW, KRASP i KRUP w tej sprawie oraz 

zaproponował treść opinii FUniP. 

 

Głosowanie w przedmiocie opinii FUniP w sprawie Collegium Medicum UMK: 

Obecnych 14 

Głosów ZA 14 

Głosów PRZECIW 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH 0 

 

FUniP jednomyślnie wyraził negatywną opinię na temat obywatelskiego projektu ustawy 

o utworzeniu Uniwersytetu Medycznego im. Ludwika Rydygiera w Bydgoszczy na bazie 

Collegium Medicum Uniwersytetu Mikołaja Kopernika i jednoznacznie opowiedział się 

za utrzymaniem integralności Uniwersytetu Mikołaja Kopernika. 

 

8. Ustalenie miejsca i terminu kolejnego posiedzenia. 

 

Maciej Świder (UJ) zaproponował, aby następny zjazd FUniP odbył się na Uniwersytecie 

Jagiellońskim w Krakowie w terminie 3-5.06.2016 roku. 

Kolegium FUniP jednomyślnie przyjęło przedstawioną propozycję. 

 

9. Wolne wnioski. 

 

Wojciech Michańcio (UWr) podziękował przedstawicielom samorządów studenckich 

zrzeszonych w FUniP za przybycie do Wrocławia i zaprosił ich do wspólnego zdjęcia. 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski podziękował Uniwersytetowi Wrocławskiemu 

za przygotowanie zjazdu i za przedstawienie prezentacji o samorządzie studenckim UWr. 

 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący FUniP Tomasz Tokarski zamknął posiedzenie. 


